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Onze raadsleden:
Nanette Ramaekers, Leon van den Beucken, Bram 
Beurskens (fractie voorzitter), Ergün Cangir, Lonneke 
Janssen, Duran Yildiz, Tuğba Özkaya en Luud Pieko

Vragenhalfuurtje. 
PVV stelt een vraag over de Spreidingswet. In Venlo moeten nog 489 asiel-
zoekers aanvullend gehuisvest worden. Het college meldt dat de gesprek-
ken net gestart zijn en zodra er meer duidelijk is, zal de Raad worden geïn-
formeerd. Onze kersverse fractievoorzitter Bram Beurskens vraagt om een 
goede verbinding tussen het Kazerneterrein met het centrum van Blerick, 
wethouder Tom Verhaegh zegt toe dat die verbinding de volle aandacht 
heeft.  

Interpellatiedebatten. 
De oppositie (zonder D66 en de VVD), heeft een interpellatiedebat aange-
vraagd over de beantwoording van vragen van de wethouder. Sommige 
mede-indieners zitten er wat ongemakkelijk bij en er is maar 1 regisseur: 
Leon Bastiaans. Het heeft veel weg van een persoonlijke klopjacht op Marij 
Pollux. Fractievoorzitter Wim Janssen van GroenLinks vraagt de burgemees-
ter om een integriteitsonderzoek te starten naar het gedrag van Leon Basti-
aans, omdat hij een raadslid van GroenLinks beschuldigt van onbehoorlijk 
gedrag.  Bram Beurskens verwijt de indiener dat de rest van de raad zich 
pas op het laatste moment kon voorbereiden op het debat en noemt het 
ondemocratisch en minachting van de overige 38 raadsleden. In de late 
namiddag de dag, voorafgaand aan dit debat, heeft iedereen de schriftelijke 
vragen op 12 pagina’s per email ontvangen, inclusief een veelvoud aan 
tekst in de bijlagen. Hay Janssen van de PvdA vindt het geen interpellatiede-
bat waardig. Burgemeester Antoine Scholten laat duidelijk zijn ongenoegen 
horen, omdat dit soort vragen niet door middel van een interpellatiedebat 
kunnen worden gesteld. Marij Pollux antwoordt dat alle vragen schriftelijk 
beantwoord gaan worden. Het debat gaat uit als een nachtkaars.

Denis Donders van PVV voert het woord bij een interpellatiedebat over 
achterhouden of niet beschikbaar stellen van informatie vanuit het college 
en over het plegen van fraude bij één van onze grootste partners in de stad; 
Incluzio. De vragen worden helder en duidelijk beantwoord door Frans Scha-
torjé en Jacques Smeets, maar de aanvrager begrijpt het niet of wil het niet 
begrijpen en lijkt het spoor zelf kwijt te raken. Er blijft twijfel bestaan bij 
Donders over fraude binnen Incluzio, maar hoe en waar en door wie en 
wanneer wordt niet door hem duidelijk gemaakt; het blijft bij aantijgingen, 
belasterende opmerkingen en vermoedens. PVV dient een motie van 
wantrouwen in jegens wethouders Schatorjé en Smeets. Het is duidelijk dat 
er maar twee voorstemmers zijn. Toch duwt Donders zijn “recht” door en 
vraagt om een hoofdelijke stemming. Het enige resultaat is dat het voor de 
PVV zelfs nog pijnlijker wordt: 35 tegen, 2 voor. Motie wordt verworpen.

Moties en Amendementen. 
Duran Yildiz en Marc Vervuurt dienen een motie in, ondertekend door alle 
fracties, waarin de Raad van Toezicht van de OGVO wordt opgeroepen de 
toekomst van het voortgezet onderwijs in Venlo veilig te stellen. De directie 
van de OGVO had voor de vergadering al opgevangen dat er een dergelijke 
motie in de maak was en heeft de wethouder gevraagd om te overwegen de 
Raad eerst met de directie van de OGVO een gesprek aan te gaan. De Raad 
heeft dit verzoek afgewezen en de motie werd voltallig aangenomen. 

Dit was ‘m weer, deze 31e januari. Op naar de volgende raadsvergadering 
in februari, maar voor nu eerst “Vastelaovond!”
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